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Szanowny Panie Radny,

po rozpatzeniu wniesionejinterpelacji podczas XXXV|ll sesji Rady Miasta w sprawie dotacji dla

Komendy Miejskiej Paristwowej Stra2y Po2arnej na zakup samochodu gaSniczego Sredniej wielkoSci

pragne Pana Radnego poinforinowad, 2e sytuacja w jakiej znalazly sig finanse Miasta jest bardzo trudna.

Spowodowane jest to pzede wszystkim pandemiq koronawirusa SARS COV-2, zmniejszonymi

dochodami do budzetu miasta zwiqzanymi z ogolnq kondycjq gospodarki, a tym samym mniejszymi

wplywamiz podatk6w.

Wobec takiego stanu zeczy, informujg, 2e na obecn4 chwilg, po dokonanej wnikliwej analizie

sytuacji finansowej budZetu miasta za pierwsze pohocze 2021 roku, brak jest moZliwoSci dofinansowania,

w jakiejkolwiek kwocie zakupu Sredniego samochodu ratowniczo-gaSniczego, Pragng jednoczeSnie

pzypomnied ze bud2et miasta obejmuje ponad 60 jednostek organizacyjnych, kt6re r6wniez realizuj4

zadania zwiqzane z poprawq bezpieczeistwa.

Jestem Swiadomy tego, 2e ka2de zmniejszenie zakupow specjalistycznego spzqtu ratowniczo-

gaSniczego na potzeby Komendy Miejskiej Paristwowej Stra2y Po2arnej nie wplywa kozystnie

na prawidlowe funkcjonowanie jednostek Paistwowej Stra2y Po2arnej.

Wyra2am nadziejg, 2e te dzialania bgdqpzejSciowe i byc mo2e w pzyszlym roku, kiedy sytuacja

siq ustabilizuje a samozqdy otzymajq rekompensatg wyr6wnujqcq poniesione koszty zwiqzane

z reformq systemu podatkowego i podwyZszeniem minimalnego wynagrodzenia w stopniu

zapewniajqcym utzymanie zdolno5ci finansowej na poziomie, ktory nie bqdzie zagra?al realizacji ich

podstawowych zadari bgdziemy mogli powrOcic do naszych zamiezei i ewentualnego zawarcia

porozumienia na kolejny rok dotycz4cego pzekazania Srodkow finansowych na zakup koniecznego

specjalistycznego spzgtu ratowniczo-gaSniczego, kt6ra bgdzie satysfakcjonujEca dla wszystkich stron'



Ponadto pnagne poinformowad, 2e do projektu bud2etu miasta Woclarvek na 2022 rok

w $ 6060 - Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek bud2etowych zostala zgloszona krrcta 250 000,00

zl zgodnie z wnioskiem Komendanta Miejskiego Parlstwowej Stra2y Po2amej we Woclawku

zprrcznezanbm na dofinansowanie zakupu cigZkiego samochodu ratowniczoga$niczego.
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